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CONSILIUL LOCAL  AL COMUNEI OBREJIȚA
Nr. 2995 DIN 04 Iulie 2023

 
PROCES VERBAL

Încheiat astăzi 04 Iulie 2023 în cadrul şedinţei extraordinare de îndată
a Consiliului Local al Comunei Obrejița

Consiliul Local al comunei Obrejița a fost convocat în şedinţă extraordinară de îndată prin
Dispoziţia Primarului comunei Obrejița numărul 109 din 03 Iulie 2023 cu respectarea prevederilor
legale.

Şedinţa de consiliu local s-a desfăşurat  la Căminului Cultural “Georgescu Constantin” din
comuna Obrejița, județul Vrancea începând cu ora 08.30.

La şedinţă au participat un număr 11 consilieri locali din totalul de 11 consilieri în funcție,
fiind  îndeplinită  condiția  prevăzută  la  art.137  alin.(1)  din  Ordonanţă  de  Urgenţă  a  Guvernului
nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Domnul  Ciochină Sandu -  președinte  de ședință,  supune la vot ordinea de zi  a ședinței
extraordinare de îndată din data de 04 Iulie 2023, care se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru
din 11 voturi exprimate.

Domnul Ciochină Sandu -  președinte de ședință, supune la vot Procesul verbal al ședinței
ordinare din 29 Iunie 2023, care se aprobă cu un număr 11 voturi pentru din 11 voturi exprimate.

I. Proiecte de hotărâri privind:

1. Aprobarea “Studiului de fundamentare a deciziei de concesionare” si a “demararii procedurii de
concesionare”  a  serviciului  de  utilitate  publică  de  distribuţie  a  gazelor  naturale  în  unitățile
administrativ-teritoriale din componența  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “GAZ COM 4
VN SUD“. 
Iniţiator: primar, Pardos Nicu                                  
    
    

II. Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

Se trece la punctul numărul unu de pe ordinea de zi:
1. Aprobarea “Studiului de fundamentare a deciziei de concesionare” si a “demararii procedurii de
concesionare”  a  serviciului  de  utilitate  publică  de  distribuţie  a  gazelor  naturale  în  unitățile
administrativ-teritoriale din componența  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “GAZ COM 4
VN SUD“. 
Iniţiator: primar, Pardos Nicu                                  

Dl. Racovițeanu Valeriu-Nicu – consilier local – intreabă dacă s-a insistat cu privire la modificarea
legii pentru ca persoanele vulnerabile să fie racordate la gazele naturale.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – menționează că toți cetățenii vor fi racordați.

Domnul  Ciochină  Sandu -  președinte  de  ședință,  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre  privind
„Aprobarea “Studiului de fundamentare a deciziei de concesionare” si a “demararii procedurii de
concesionare”  a  serviciului  de  utilitate  publică  de  distribuţie  a  gazelor  naturale  în  unitățile
administrativ-teritoriale din componența  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “GAZ COM 4
VN SUD” care se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru (dl.Rînja Gheorghe, dl.Iliescu Neculai-
Valerică, dl.Barbu Ion, dna.Antonache Carmen Roxana, dl.Munteanu Cristian-Costică, dl.Ciochină
Sandu,  dl.Anița-Enache  Adrian,  dl.Lalu  Valentin,  dl.Racovițeanu  Valeriu-Nicu,  dna.Curtache
Oana-Alina, dl.Iliescu Costică-Lucel) din 11 voturi exprimate.



II. Întrebări, interpelări, petiții și informarea consilierilor locali.

Dl. Racovițeanu Valeriu-Nicu – consilier local – întreabă în ce stadiu se află intabularea terenurilor
din extravilan.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – menționează că termenul de finalizare în contract este 30
septembrie 2023.
Dl. Iliescu Costică-Lucel – consilier local – intreabă care este impedimentul de nu se realizează
intabulările.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că de fiecare dată cand au fost deschise sesiunile, a
fost încheiat contract însă acestea nu au fost duse la bun sfâșit.
Dl. Anița-Enache Adrian – consilier local – întreabă dacă contractul a fost publicat pe SEAP sau a
fost cu încredințare directa.
Dl. Lalu Valentin – consilier local –  întreabă de ce nu a fost realizată bornarea și solicită montarea
limitatoarelor de viteză  pe strada Școlii și montarea camerelor de supraveghere în zona zootehnie.
Dl. Ciochină Sandu – consilier local -  întreabă daca se poate renegocia contractul cu salubrizarea
deoarece se dorește ca mașina de gunoi să ridice gunoiul menajer de două ori pe lună.
Dl. Ciochină Sandu – consilier local -  întreabă ce se întâmplă cu câinii fără stăpan din localitate.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că în urma discuțiilor costurile pentru un câine fără
stăpan ajung aproximativ la suma de 1000 lei. 
Dl. Lalu Valentin – consilier local –  întreabă dacă puțul nou este legat la rețea și dacă puțul a fost
dat către CUP.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că puțul este legat în rețea însă nu a fost momentan
predat către CUP.
Dl. Anița-Enache Adrian – consilier local – întreabă dacă apa din puț este toxică va fi betonat.
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – menționează că apa nu este toxică și că puțul produce 6 m3/h.
Dl. Lalu Valentin – consilier local –  întreabă cand vor începe lucrările la balta din Gura Vadului
Dl. Pardos Nicu – primarul comunei – răspunde că într-o săptămână vor începe lucrările  și că apa
se găsește începand de la 4m20 și până la 6m20.
Dl. Anița-Enache Adrian – consilier local – solicită valoarea dosarelor de insolvabilitate  întocmite
în anul 2020.
Dna.Curtache Oana-Alina – consilier local – solicită demontarea echipamentului Orange wifi4eu
montat în incinta magazinului dumneaei.

Domnul Ciochină Sandu - președinte de ședință, declară ședința închisă.

             Președinte de ședință,                                                                   Contrasemnează,
                Sandu CIOCHINĂ                                                           Secretar general al comunei,
                                                                                                           Andreea Georgiana STOICA


